
 

Pagina 1  

VOORKANT 



 

Pagina 2 

ADVERTENTIES,  
BINNENKANT COVER!!! 



 

Pagina 3  

inhoud 
C.K.V. DKOD 

 OVERIGE ITEMS: 

4/5 Adressen bestuur, Van het Bestuur  

6 Van de TC:  
jubileum en nu verder... 

7 Agenda Ledenvergadering 

14 Column: de man van DKOD 

15 Mededelingen: KC 

16 Column: puntjes op de i zetten 

17 Het is goed…  
Column 

22 Kleding & Schoenen  
+ BEB.nl 

23 Junioren: Toen & Nu 

25 Rooster oud-papier 
26 KAMP 2007 !!!! 

27 Programma veld 

28 Nieuwe spelregels 

30 Ledenadministratie &  
Jarigen 

24 Column:  
Reïntegratiekandidaten 

JUBILEUM 2006 / 2007 
TEMPO Jaargang 63, nummer 8 

Mei 2007 

Jubileum DKOD 1932 - 2007 

9-13 

Ben & Tilly de Hond 

In gesprek met: 



 

Pagina 4 

Voorzitter 
Vacature 
 
Secretaris 
Erik Boelens 
W. Marisstraat 13 
6866 AR Heelsum 
℡ 0317-313159 
e-mail: dkod.heelsum@knkv.nl 
 
Penningmeester 
Ferry Roozeboom 
Kievitsweide 3 
6708 BN  Wageningen 
℡ 0317-460537 
 
Technische Commissie 
Michiel Hupkes 
HOgenkampseweg 97 
6871 JL Renkum 
℡ 0317-317468 
e-mail: mhupkes@planet.nl 
 
Wedstrijdsecretariaat jeugd 
Kathinke Vedder 
Hogenkampseweg 166 
6871 JW Renkum 
℡ 0317-319458 
 
Activiteiten- en Kantinecommissie 
Cor van Steenis 
Sportlaan 10 
6866 NA Heelsum 
℡ 0317-312201 
e-mail: cvsteenis@zonnet.nl 
 
Ledenadministratie 
Joop van Huenen 
Th. De Bockweg 44 
6871 EJ Renkum 
℡ 0317-312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 
 
Jeugdraad 
Derkjan Hooijer (A1) 
Timo Staal & Marijke Koelewijn (A2)  
Annelies van de Weerd (B1) 
Nina Staal & Elke Kop Jansen (C1) 
e-mail: jeugdraad@dkod.nl 
 
Redactie Tempo 
Annette van den Berg 
Prins Bernhardlaan 8 
6866 BX Heelsum 
℡ 0317-315286 
e-mail: 5.berg@hetnet.nl 
 
Sportcomplex  
Wilhelmina Sportpark 
Clubhuis “De Berk” 
Sportlaan 12 
6866 NA Heelsum 
℡ 0317-316608 
 
 
Productie:  Fa. A. de Jong 
Distributie: Erik Boelens 
Website: www.dkod.nl 
E-mail:  webmaster@dkod.nl 

TEMPO is een uitgave van ckv DKOD, Heelsum. Overname uit 
TEMPO is toegestaan mits duidelijke bronvermelding. 

Inleveren kopij voor  
de volgende Tempo: 

 
27 mei 2007 

 
(Wat later dan normaal ivm. de uitgave van 

het jubileummagazine) 



 

Pagina 5  

Op 5 april 2007 vierde DKOD haar 75 jarige bestaan 
met een receptie in ons clubhuis. De avond was druk 
bezocht en uitstekend georganiseerd door de 
jubileumcommissie. Alle voetbalverenigingen van het 
sportpark en enkele korfbalverenigingen uit de regio 
waren present. De Heelsumse Harmonie liet ook van 
zich horen op deze avond en brachten een serenade 
en op deze leuke manier hun felicitaties over aan 
DKOD.  
 
Nico Peek hield als wethouder sport van de Gemeente 
Renkum een toespraak en bood namens de 
Gemeente Renkum een kunstwerk aan. Van het 
bestuur van het KNKV kregen we een bal en ook een 
prachtig kunstwerk aangeboden.  
 
Op deze avond werden de volgende personen 
gehuldigd voor hun lidmaatschap: 
 
25 jaar: 
Rene Peelen, Nicole Treflich-Luit, Berry van Huenen 
en Dik Rosbach 
 
50 jaar: 
Truus van de Vegte, Dini de Jong en Oosten van de 
Vegte jr. 
 
75 jaar:  
Gerard de Jong. Hij was helaas niet aanwezig maar 
heeft de bloemen en bijbehorend speldje en medaille 
thuis ontvangen. 
 
We hadden het voor Oosten van de Vegte sr dit jaar 
makkelijk gemaakt. Hij hoefde dit jaar niet de trap op 
om de leeftijd van DKOD op de rand van de Berk aan 
te passen. Door aan het touw met het DKOD shirt te 
trekken werd de leeftijd van DKOD zichtbaar. 
 
We hebben op deze avond enkel enveloppen met geld 
en diverse ballen en een korf ontvangen. Het bestuur 
bedankt iedereen voor de felicitaties en cadeaus. 
HET WAS GEWELDIG!!! 
 
Op 14 april waren de weergoden DKOD goedgezind: 
het was droog, zeer zonnig en warm 26°. Overdag 
een zeskamp voor onze leden. De ploegen moesten 
diverse spelletjes doen en het hoogtepunt was het 
ballontrappen aan het eind. Bekijk de foto’s in deze 
Tempo en op de DKOD website maar eens. 
 
In de avond hadden we in een grote tent op het veld 
een feest voor leden en oud leden. Het was gezellig 
en voor velen was het een weerzien van oude 
bekenden.  
 
Op deze feestavond is Wim van Ginkel benoemd tot 
Erelid van DKOD. Daarnaast zijn Joop van Huenen, 
Kathinke Vedder, Ben de Hond, Hans Jansen, André 

Meijer en Erik Boelens benoemd tot “Lid van 
Verdienste” van DKOD. 
 
Het bestuur bedankte ook de Jubileumcommissie: 
Kathinke, Sanne, Leonie, Marjolein en Fea met een 
bos bloemen voor het vele werk van het afgelopen 
jaar. Alles was prima geregeld. 
 
Het bestuur wil verder natuurlijk iedereen bedanken 
die dit jubileum tot een GRANDIOOS feest hebben 
gemaakt. Het was een geweldig feest! 
 
Hoe is ’t mogelijk ?! 
Ja, dit is de naam van het nieuwe DKOD jubilem 
magazine. Dick Hoegen en Wilco Goossens hebben 
ter gelegenheid van ons 75 jarig jubileum een 
waardige opvolger gemaakt van het 25 jaar oude boek 
“Vang dan toch K’nijn”.  
 
Dit magazine bevat veel informatie en vele foto’s en is 
voor elk DKOD ‘er een aanrader, en het mag niet in 
jullie boekenkast ontbreken. Dit magazine is voor € 5 
achter de bar te koop en via Wilco te bestellen (zie: 
www.dkod.nl). Het bestuur wil Wilco en Dick bedanken 
voor het maken van dit magazine. 
 
Ledenvergadering 
Op 14 mei is er weer de voorjaarsledenvergadering 
van DKOD. We hopen hier weer veel leden te zien.  
De agenda staat elders in de Tempo vermeld. 
 
Namens het bestuur, 
 
Erik Boelens 

Een foto van het finalespel aan het einde van de bijzonder leuke, zonnige en zeer 
geslaagde jubileumsportdag!!! 
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Het mag vast nog wel een keer: tevreden terug kijken 
op het jubileum. De receptie, het feest, de spelletjes 
dag, allemaal super geslaagd, in een goede sfeer, 
zonder wanklanken, typisch zo’n feest dat bij onze 
club past. Ik hoop dat iedereen er net zo van genoten 
heeft als ik. 
 
En: namens het bestuur wil ik iedereen die eraan 
bijgedragen heeft nog één keer heel hartelijk 
bedanken!! 
 
We hebben er 75 jaar op zitten en willen er uiteraard 
weer 75 jaar bij. Maar, om er eens een cliché tegen 
aan te leggen: daar zullen we wel wat voor moeten 
doen. We hebben gelukkig het dak van het clubhuis 
kunnen maken maar er liggen nog een aantal andere 
behoorlijk belangrijke vraagstukken op ons pad. 
 
We zullen op de komende leden vergadering de 
financiële situatie nog eens goed door moeten praten 
om DKOD structureel gezond te maken. 
 
We zullen de komende tijd stevig moeten nadenken 
over de situatie met de Rijnkom en het Wilhelmina 
sportpark om niet binnenkort in een verloederde 
sporthal en op een slecht onderhouden veld te moeten 
spelen. 
 
We zullen een goede discussie met de gemeente 
moeten voeren die er volgens ons op uit is om ons te 
laten ‘fuseren’ met ander sportclubs. 
 
Dit vraagt om meedenkende en meewerkende leden. 
En ik nodig iedereen dan ook weer uit voor de 

komende ledenvergadering, om zijn of haar gedachten 
steentje bij te dragen. 
 
Als bestuur en TC zijn we alweer uitgebreid over het 
volgende seizoen aan het nadenken. 
De trainers voor veel teams liggen alweer vast en we 
zullen in de Tempo van eind mei de teamindeling 
geven. 
 
Voor een paar teams zijn en nog een paar plekken 
open, dus als je zin hebt… je kunt coach en trainer 
worden van een groep zeer gemotiveerde spelers/
sters. 
 
We zijn er trots op te kunnen aankondigen dat we als 
opvolgers van ons huidige succesvolle trainersduo 
Evert en Jeroen, René Bakker en Ferry Roozeboom 
hebben kunnen strikken en dat we met de huidige 
teamleiders van 1 en 2, Hans en Anja, (bijna) rond 
zijn. 
 
De laatste loodjes voor de zomervakantie. Kampioen 
worden of niet, het is erg lekker weer om buiten te zijn 
in deze zomerse april maand. Het is genieten op ons 
mooie terras en altijd weer iemand achter de bar te 
treffen die wat in kan schenken. 
 
Op naar de volgende 75 jaar! 
 
Michiel Hupkes 
Namens het bestuur en de TC 

Heb je iets nodig of iets in de aanbieding  
neem dan contact op met: 

 
Mariëlle Albers 

 
Haar e-mail adres is:  

 
Marielle1968@planet.nl 
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Maandag 14 mei 2007, aanvang 19.30 in ons clubhuis De Berk. 
1 Opening en mededelingen 

2 Notulen ledenvergadering 30 oktober 2006 

3 Begroting 2007-2008 

4 Contributie 
Het bestuur stelt voor om de contributie met 5% te verhogen. 
De contributieverhogingen van het KNKV maken dit noodzakelijk  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5 Bestuursverkiezing Voorzitter deze functie is vacant. Wie stelt zich kandidaat? Martin van 
Hees is verkiesbaar als bestuurslid Nieuwe kandidaat bestuursleden kunnen zich bij het 
bestuur aanmelden. 

6 Uitreiking Jaap Haalboom trofee door Arianne Bon 

7 Rondvraag en sluiting 

huidig 2007-2008
senioren 19 jaar en ouder 17,90€    18,80€    
junioren 16 jaar en ouder 12,75€    13,40€    
aspiranten 12 jaar en ouder 9,55€     10,05€    
pupillen 6 jaar en ouder 7,50€     7,90€      
welpen jonger dan 6 jaar 5,20€     5,45€      
midweek 13,25€    13,90€    
niet spelend lid 5,00€     5,00€      

Hoe is ’t mogelijk?! Dat is de verassende titel van het 
jubileummagazine dat uit is gekomen naar aanleiding van 
het 75-jarig bestaan van DKOD. 
 
Op 14 april vonden vele exemplaren hun weg naar leden en 
oud-leden die op deze zonnige lentedag de 
jubileumfestiviteiten bezochten.  
 
Het fantastische weer zorgde ervoor dat vele feestgangers 
buiten de feesttent hun oude ploeggenoten en vrienden 
konden ontmoeten en de veelal mooie herinneringen 
konden ophalen. 
 
Waarschijnlijk hebben een aantal mensen hierdoor vergeten 
om een exemplaar van het jubileummagazine aan te 
schaffen en zijn zonder dit fraaie boekwerk naar huis 
gegaan. Ook zullen er mensen zijn die om welke reden dan 
ook niet aanwezig waren en dus ook geen 
jubileummagazine in hun bezit hebben kunnen krijgen. De 
geschiedenis vanaf de oprichting tot aan het jubileumjaar 
wordt beschreven, rijkelijk voorzien van fotomateriaal, dat 
mag u eigenlijk niet missen! 
 
Voor al diegenen is er de mogelijkheid om het 
jubileummagazine te kopen in het clubhuis “de Berk”. Voor 
het geld hoeft u het niet te laten, want de prijs is maar € 5,- 
 
Ook kunt u het magazine bestellen via e-mail bij  
Wilco Goossens (wilco@bartslife.com). 
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Het zit erop!! 
 
Vorig jaar zijn wij (Fea, Kathinke,Leonie, Sanne, 
Marjolein) begonnen met het organiseren van het 75 
jarig jubileum van ons cluppie DKOD. In de maanden 
vooraf aan het jubileum hebben we veel vergaderd 
met elkaar. Avonden brainstormen over hoe we de 
festiviteiten en de receptie wilden organiseren en wat 
daar allemaal bij komt kijken. Nou, we kunnen je 
zeggen heel wat!!! Er werd besloten om een receptie 
te houden op 5 april, een zeskamp en een groot feest 
te organiseren op 14 april 2007. 
 
Diversen leden uit de commissie namen verschillende 
taken op zich om er zo voor te zorgen dat er niets 
vergeten zou worden en dat alles geregeld zou zijn 
voor deze dagen. Er werden 2 bingo’s georganiseerd 
om zo wat extra geld binnen te halen voor het 
jubileumpotje. Deze avonden waren zeer geslaagd en 
er waren veel mensen die gezellig meededen!  

In maart 2007 kwamen we wat vaker bij elkaar want 
het begon nu wel erg dichtbij te komen en je voelde de 
spanning oplopen of we het allemaal wel zouden 
redden en of we alles wel geregeld hadden.  
 
5 april was dan de dag dat DKOD 75 jaar bestond. De 
dag van de receptie. Het bestuur had uitnodigingen 
verstuurd naar genodigden en zij gaven bijna allemaal 
gehoor om het 75 jarige jubileum met ons mee te 
vieren. Rond een uur of 20.00 uur waren de meeste 
gasten wel gearriveerd, en met een lekkere kop koffie 
en een stuk gebak werd er heel wat afgekletst. 
 
Tot dat we in de verte iets van muziek hoorden. Een 
grote verassing was dan ook dat de Heelsumse 
Harmonie een stukje kwam spelen ter gelegenheid 
van het jubileum. Dit werd ze erg in dank af genomen 
en voor sommige was het weer even of we terug in de 
tijd waren.  
 
Na zo’n ander half uur was het tijd om even officieel te 
worden. Michiel hield een toespraak en er werden 
mensen gehuldigd omdat ze bijvoorbeeld al 25 jaar lid 
zijn van DKOD. Na alle bloemen e.d. uitgereikt te 
hebben was er nog een toespraak van de wethouder 
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en een mevrouw van de KNKV. Na dit officiële 
gedeelte was er nog ruim de tijd om een drankje en 
een hapje te nuttigen, en nog eens terug in de tijd te 
duiken.  
 
Om 22.00 uur liep de receptie tegen het einde aan en 
zocht iedereen zijn jas weer op om naar huis te gaan. 
Het was een topavond. En dit gaf goede 
perspectieven voor wat er nog komen ging op 14 april! 
13 april was de dag dat we allemaal om 11.30 uur op 
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het veld waren om alles klaar te gaan zetten voor de 
volgende dag. Een aantal mannen hadden zich 
verzameld om de grote tent op te zetten en daar 
vervolgens een houten vloer in te leggen. Wij dames 
hielden ons bezig met het zorgen dat de mannen niets 
tekort kwamen met eten en drinken, de versieringen 
en we zijn heel druk geweest met het opruimen rond 
De Berk en  het schoonmaken van de “groene 
boarding” die nu weer wit is!! Om 16.00 uur kwam de 
drankenhandel om ons te voorzien van alle drank en 
tapinstallaties voor zaterdag. Na alles in de tent te 
hebben gezet hadden de meeste van ons de pap wel 
op. Om half tien kwam politieman Boudewijn om onze 
tent met de daarbij behorende inventaris te bewaken. 
Halverwege de avond kwam Derk erbij om Boudewijn 
gezelschap te houden. Het enige waar ze last van 
hebben gehad die avond is een muis in ons clubhuis!!! 
 
De volgende dag was het weer vroeg dag en waren 
we allemaal weer aanwezig om 09.00 uur om te 
zorgen dat alles klaar stond voor de zeskamp. Er 
hadden zich ongeveer 70 mensen opgegeven om mee 
te doen aan de spelletjes. Jaap, Jako en Peter hadden 
de spelen bedacht en de parkoersen uitgezet. Helaas 
moesten er 2 afhaken zaterdag dus Jaap stond er 
alleen voor. Om 10.00 uur gaf Jaap het startsein dat 
er begonnen kon worden met de zeskamp. De eerste 
rode koppies zag je al ontstaan bij het zware 
skippyracespel! Er was erg veel plezier en men was 
erg fanatiek om de spellen te winnen. Rond het 
middaguur kon iedereen nog wat eten en wat drinken. 
Om 13.00 uur was het laatste spel. Dit was het 
eindspel. Men moest bij elkaar ballonnen kapot 
trappen die aan de voet vast gemaakt zaten, dit 
leverde hilarische taferelen op. Maar er kon maar een 
groep winnen en dat was de groep van Mark van 
Ballegoijen. Zij kregen dan ook een leuk prijsje 
namelijk een cadeaubon van Intersport. Na de 
prijsuitreiking was er nog wat te drinken en toen was 
het tijd om naar huis te gaan. Voor ons als 
jubileumcommissie was het gauw opruimen en snel 
even naar huis om ons om kleden zodat we er ’s 
avonds weer tegenaan konden. 
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Om 19.15 uur waren we weer op het veld om de 
mensen te instrueren wat ze moesten doen achter de 
tap en bij de muntverkoop. Nadat iedereen wist wat er 
gebeuren moest, kwamen de eerste mensen al binnen 
druppelen. Langzaam maar zeker kwamen er steeds 
meer mensen en zag je groepjes bij elkaar scharen. 
Het was leuk om te zien hoe men op elkaar 
reageerde.  
 
Er werd veel gekust, schouderklopjes gegeven en 
gelachen! Er werden een hoop herinneringen 
opgehaald aan vroeger en vele wedstrijden werden 
weer besproken. Rond 21.30 uur waren de meeste 
mensen wel gearriveerd, wij schatten dat er zo rond 
de 200 tot 250 man aanwezig was die avond. Een 
hele goede en leuke opkomst! Er werd veel 
gedronken, gekletst en door sommigen gedanst. Rond 
een uur of 22.00 uur hield Michiel Hupkes nog een 
toespraak en werden sommige mensen nog in het 
zonnetje gezet voor hun bewezen diensten. 
 
Tot een uur of 00.30 uur is er goed gefeest op ons 
mooie veld. En toen was het einde van het feest wel in 
zicht. We hebben iedereen veilig naar huis gestuurd 
en hebben zelf nog even nagenoten van een 
fantastische dag. 
 
Wij als jubileumcommissie zijn blij dat we een super 
jubileumdag georganiseerd hebben en vonden het 
geweldig dat zoveel leden en oud-leden deel hebben 
uitgemaakt van dit gebeuren. 
 
Wij willen graag iedereen bedanken die mee heeft 
geholpen aan het opbouwen en afbreken van de tent 
e.d., de muziek, de vrijwilligers die achter de bar 
hebben gestaan, de muntverkopers, de organisatie 
van de zeskamp, de barcommissie, de 
magazineverkopers, spelleiders van de zeskamp en 
iedereen die meegeholpen heeft aan deze prachtige 
dag.  

BEDANKT !!! 
 
Op naar de volgende 25 jaar!!!!! 
 
Groeten de jubileumcommissie 

Meer foto’s zijn beschikbaar  
via de website: 
www.dkod.nl 
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Hieronder het ingezonden stuk van Rene vd Meij dat we 
ook op de website van DKOD hebben geplaatst: 
 
Goedendag, 
 
Ik ben Rene vd Meij en ben vader van een korfbal dochter. 
Ik heb navigatie bestanden gemaakt voor in diversen 
navigatie systemen zoals bv TomTom, alle clubs die 
aangesloten zijn bij de KNKV staan erin dus ook uw club. 
Met deze bestanden is het nu makkelijk om via je 
navigatiesysteem naar een club of sporthal te navigeren, 
geen adres meer intikken maar via een plaats naar de club 
zoeken en daarna rijden maar, u hoeft alleen de navigatie 
instructies nog maar op te volgen. 
 
Ik heb de adressen verkregen via de KNKV site en alle 
clubsites, dus zijn actueel. Ik vraag er absoluut geen geld 
voor, mijn genoegdoening haal ik uit de reactie van de 
mensen. 
 
LINK: http://korfbalverenigingen.googlepages.com 

Meer foto’s zijn beschikbaar  
via de website: 
www.dkod.nl 
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Door: Dick Hoegen 

“De 
man 
van 
DKOD” 

Het zal zo ongeveer halverwege de 
jaren 60 zijn geweest, DKOD speelde 
de sterren van de hemel in de 
toenmalige CKB. Het was vakantietijd 
en even werd er niet aan korfballen 
gedacht, hoewel sommigen ook het 
spelletje in de vakantie met zich 
meenamen, al was het alleen maar in 
gedachten. Een familielid (een oom of 
tante, ik weet het niet meer precies) 
wilde vanaf een vakantieadres ergens in 
Nederland een kaart versturen, maar 
wat was nou toch ook weer het adres. 
Waarschijnlijk na veel piekeren kreeg 
hij/zij een inval en vulde de adreszijde 
in. Gelukkig had de PTT een afdeling 
waar men onduidelijke adresseringen 
probeerde te ontcijferen om zodoende 
het poststuk toch op de plaats van 
bestemming te krijgen. Het zal toch wel 
wat hoofdbrekens hebben opgeleverd, 
maar de PTT had zeer inventieve 
mensen en waarschijnlijk ging er op een 
gegeven moment een lichtje branden. 
Na diverse omzwervingen ging de 
ansichtkaart toch de goede richting op. 
Het was dan wel niet binnen de normale 
bezorgtijd, maar op een goede dag viel 
de ansichtkaart toch bij ons thuis in de 
brievenbus. De kaart vond een plaatsje 
bij ons op de schoorsteen, al was dat 
niet gebruikelijke plaats waar 
vakantiekaarten een plekje vonden. Het 
was bij ons thuis soms net “De zoete 
inval”, waarbij ook vele DKOD-ers die 
niet direct in Heelsum woonden, maar af 
en toe bij ons aan tafel schoven. (Van 
een clubhuis was nog geen enkele 
sprake) Sommigen maakten een 
opmerking over de kaart op de 
schoorsteenmantel en mijn vader zei 
dan dat de andere kant eigenlijk nog 
mooier was en dat met een kleine 
twinkeling in zijn ogen. Natuurlijk was de 
nieuwsgierigheid van de ander dan wel 
gewekt. De kaart werd niet zonder enige 
trots getoond, want op de adreszijde 
stond alleen “Aan Woutje Hoegen, de 
man van DKOD” 
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De barmedewerk(st)ersavond op 27 februari was enerzijds een succes maar anderzijds een teleurstelling 
voor de KC.  
 
Laat ik met de teleurstelling beginnen, heel erg jammer was het dat er  zo weinig mensen gehoor hebben 
gegeven aan de uitnodiging. Er waren 29 uitnodigingen verstuurd, 9 mensen hadden zich officieel afgemeld en 
zonder de KC leden waren er zeven personen aanwezig. Jammer want de zitjes, de koffie met wat lekkers en het 
drankje met  hapje stonden wel klaar voor een grotere groep.  
 
Aan de andere kant was het een geslaagde avond, we konden even  ongedwongen met elkaar praten en 
discussie voeren hoe we de bardiensten nog efficiënter kunnen uitvoeren. 
 
Bedankt mensen voor jullie medewerking hieraan!!! 

Het onderstaande bericht heeft de vorige keer de redactie niet of niet tijdig bereikt.  
Het heeft reeds op de website gestaan na deze spijtige constatering, maar voor de leden die het daar niet 

hebben gelezen , hebben we de mededelingen nog even aan het kopieerapparaat toevertrouwd. 
 

De redactie 

"Het zal ons  
toch niet  

gebeuren dat we 
de kantine tijdens  

wedstrijden en 
trainingsavonden 

moeten sluiten 
omdat er geen 

barbezetting is !!!" 
We hebben dringend mensen nodig voor de bardiensten op zaterdag en de 
donderdagavond. 
 
Iederéén vind het heerlijk om voor-tijdens of na een wedstrijd en het trainen een 
lekker vers gezet kopje koffie of iets anders te kunnen nuttigen. Maar er zijn wel 
mensen nodig om dit te realiseren, dus meld je aan  
bij ondergetekende, er kan met allerlei wensen rekening gehouden worden.    
 
Het zal ons toch niet gebeuren dat we de kantine tijdens wedstrijden en 
trainingsavonden dicht moeten laten omdat er geen barbezetting is!!!!! 
 
 

Namens de KC 
Barendien Hooijer 
Tel. 0317-313194 

E-mail: famhooijer@hotmail.com   
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Het zijn de laatste weken van maart en het jubileum zit 
er aan te komen. Het laatste deel van de historie ligt al 
lang en breed bij Wilco om in de Tempo geplaatst te 
worden. De andere delen worden naar één geheel 
geschreven en gecontroleerd, gecontroleerd en nog 
eens gecontroleerd. Het overleg met Wilco gaat naar 
een steeds hogere frequentie. In het totaalplaatje 
blijken toch wat zaken te ontbreken, die eigenlijk niet 
kunnen ontbreken. Hup, maar weer achter de 
computer en een aanvullend tekstgedeelte maken, 
wat naadloos binnen het bestaande verhaal past. 
Tussendoor even in de mailbox kijken, ja dus weer 
een mailtje van Wilco. Heel veel mooi fotomateriaal, 
maar geen tekst, dus hoe lossen we dat weer op. Wel 
een belangrijke gebeurtenis, daar moeten we wel wat 
mee, hup daar gaan we weer op het toetsenbord 
tekeer. Joepie, het klopt weer !!!! De volgende dag 
weer een mailtje, met als bijlage een krantenbericht 
over het Nederlandse kampioenschap van DKOD 2, 
staat niet beschreven. Hup, bellen met mensen die 
toen in het tweede zaten, om even te checken hoe het 
allemaal zat. Het verhaal klopt, dus daar gaan we 
weer, want dit mogen we niet overslaan. We zitten in 
de laatste week, vrijdags moet de tekst voor een 
proefdruk aangeleverd worden. In het begin van de 
week komt Wilco een geprinte miniversie brengen en 
het ziet er al heel aardig uit, het lezen lukt echter niet 
zonder leesbrilletje van het Kruidvat. Nog een paar 
dagen om eventuele missertjes er nog uit te halen. De 
mailtjes vliegen heen en weer, zondag 8 uur hebben 
we als deadline gesteld. Nog maar een keer lezen, 
toch nog wat ontdekt…….pfffffft. Ik moet fluiten, maar 
Anja gaat nog één keer de tekst helemaal uitpluizen. 
De spellingscontrole doet veel, maar niet alles, het 
gaat nu echt om de lettertjes en puntjes. Als ik thuis 
kom blijkt dat Anja toch nog een paar zaken ontdekt 
heeft en daar gaat weer een mailtje richting Wilco. Die 
zondagavond is dat niet de laatste, het gaat ook nog 
even over de cover en waar ik de volgende dag te 
bereiken ben, want ik wil natuurlijk op de hoogte 
blijven over hoe de proefdruk geworden is. Het is 
maandag en Wilco is onderweg naar de drukkerij en ik 
zit wat ongeconcentreerd op mijn werkplek. Een 
telefoontje naar de mobiel van Wilco neemt een stukje 
spanning weg, het ziet er mooier uit dan Wilco 
gedacht en gehoopt had en dat wil wat zeggen, want 
we hadden de lat vrij hoog gelegd. De lay-out is een 
stukje vakwerk van Wilco en ik weet hoeveel uur hij 
daaraan heeft besteed, al was het alleen maar aan de 
cover. Heeft hij ook nog iemand die na noeste arbeid 
tegen hem roept, ik vond de eerste toch wat meer 
eruit springen. Dat was misschien wel hem meest 
mooie aan het maken van het jubileummagazine, we 
wilden er beiden iets moois van maken en konden dan 
ook zondermeer tegen elkaar zeggen als we een 

afwijkend idee hadden over een onderdeeltje. Het 
aantal keren dat we overigens een afwijkende mening 
hadden was op de vingers van één hand te tellen en 
de samenwerking met Wilco had ik voor geen goud 
willen missen. Zijn enthousiaste en positieve houding 
was een grote bron van inspiratie om weer een 
volgend deel van de historie op tijd af te leveren. We 
misten een stukje koptekst bij een bepaalde periode 
en hij wilde daar graag iets voor hebben en toen ik vrij 
snel een tekst aanleverde en hij meteen reageerde dat 
het super was, wist ik weer waarvoor ik het deed. Ik 
nam overigens geen genoegen met de telefonische 
mededeling dat de proefdruk er goed uitzag, maar 
wilde het resultaat natuurlijk met eigen ogen zien en 
dat was geen enkel probleem, want die 
maandagavond lag de proefversie al op mijn tafel. We 
waren er dik tevreden over, we konden bijna niet 
wachten tot de vrijdag. Donderdags was de receptie 
voor het jubileum precies op de 75e verjaardag van de 
club en het was echt een heel leuke receptie, maar 
voorzichtig gingen mijn gedachten toch naar de 
volgende dag. Wilco ging naar de drukkerij om de 
eerste serie magazines op te halen en na telefonisch 
contact wist ik dat het goed zat. Toen hij enkele uren 
later bij mij thuis kwam om enkele exemplaren af te 
leveren, keek ik vol trots naar het resultaat wat we in 7 
maanden voor elkaar hadden gekregen, het zag er 
beter uit dan we hadden durven dromen. De uitreiking 
van het eerste exemplaar aan Nathalie Vastenholt 
maakte het een dag later helemaal compleet. We 
konden met een gerust hart wat gas terugnemen, 
alhoewel…………………”Dick over 2 jaar is er een 
jubileum van ons clubblad Tempo”!  Wat zei je Wilco?! 
Over 2 jaar is er een jubileum van Tempo en we 
hebben er nu de beschikking over!  
 
Dick Hoegen 
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Dan heb ik het niet alleen over het jubileum magazine dat 
afgelopen vrijdag 6 april klaar was en waarvan de eerste 50 
exemplaren in een doosje van Den Haag, Amsterdam, Ede en 
vervolgens Heelsum gingen. Maar de volgende dag kwam er na 
7 maanden van hard werken door Dick Hoegen en mij een 
emotioneel einde aan een fantastisch samenwerking.  
 
Het magazine is namelijk vanaf het eerste deel dat in ons 
clubblad verscheen opgedragen aan de veel te vroeg overleden 
Annemiek Zweers: een DKOD-er in hart en nieren, een vrouw 
die haar leven grotendeels in het teken zette van háár 
korfbalclubje. Dick Hoegen was jaren ‘verbonden’ met haar en 
zelf mocht ik haar als trainster, coach en uiterst gezellig 
persoon meemaken in mijn jeugdjaren bij DKOD, een echt 
clubicoon!. We vonden het dan ook geweldig dat haar nichtje 
Nathalie Vastenholt het eerste exemplaar gisteren publiekelijk 
van ons in ontvangst wilde nemen. 
 
Na haar stevige ;-) en scorende optreden in de gewonnen thuis 
wedstrijd heeft ze dapper het eerste exemplaar tegenover een 
aantal supporters, teamleden, coach en pers van ons in 
ontvangst genomen. Toen de camera en blikken van de 
aanwezige pers en publiek zich afwendde, vond ze even wat 
extra steun bij haar ouders en Dick, iedereen kon zien dat het 
goed was… dit meisje heeft iemand verloren, maar weet daar 
volgens mij ook de nodige kracht weer uit te halen die ze 
vervolgens tentoonspreid in haar opleiding, de korfbalsport, 
haar team, de club.. in haar hele ‘zijn’. Geweldig! 
 
Deze zaterdag gaat als volgt mijn geheugen in: 
Tegen het einde van de door haar gespeelde wedstrijd rekende 
ze (met rugnummer 4), mooi af met haar blonde en zeer 
irritante tegenstandster, door uit een goed opgezette aanval 
sierlijk raak te schieten. Helaas werd dat moment nu net niet 
door mijn camera vastgelegd... maar ik zal hem onthouden 
samen met de 'beelden' van haar en de uitreiking van het 
magazine. 
 
Wilco 

Het is goed... 
Uitreiking jubileum magazine DKOD 

- Prince - 
 
Walking up the stairs 
Just the afternoon 
Sweet wind blew 
Not a moment 2 soon 
I cry when I realized 
That sweet wind was U 
Spirits come and spirits go 
Some stick around 4 the aftershow 
Never say the words their gone! 
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Alweer een tijd terug, ben ik 
samen met Hans Jansen bij 
Ben & Tilly de Hond langs 
geweest voor een bakje koffie 
en een gesprekje over de eind 
jaren ’70-begin ’80, hun 
topjaren bij DKOD. We hebben 
ons met z’n allen kostelijk 
vermaakt en ik heb een berg 
aan oneliners en anekdotes 
voorbij horen komen. Ze 
allemaal uitschrijven is 
praktisch onmogelijk maar ik 
wilde jullie een aantal zaken uit 
het gesprek niet onthouden. 

In november 1975 maken Ben en Tilly de Hond de 
overstap van Onder Ons naar DKOD. De reden voor 
het vertrek was de onenigheid over het 
trainingsprogramma tussen de toenmalige trainer van 
Onder Ons en Ben.  
 
BDH: 
“Elke training werd begonnen met een coopertest, 
maar Ben vond dat zinloos en zonde van de 
trainingstijd. Na commentaar daarop mochten wij niet 
meer spelen.” 
 
Dat drie weken later de trainer werd ontslagen zorgde 
niet voor een terugkeer, want bij DKOD waren de 
trainingen onder de bezielende leiding van Ben Crum 
toch een flink stuk resultaat gerichter en toen Ben 
Crum hen vroeg (Oost Arnhem deed dat overigens 
ook) naar DKOD te komen was de keuze snel 
gemaakt. Dat de vader van Ben de Hond voorzitter 
was geweest van Onder Ons en dat een groot deel 
van het clubgebeuren van Onder Ons zich op de 
zolder van het ouderlijke huis afspeelde maakt geen 
verschil meer (later betrok Onder Ons het gebouw op 
Hartenstein). 
 
De overstap qua inschrijving ging niet van een leien 
dakje. Hans van de Berg voorzitter bij DKOD 
probeerde het een en ander bij de bond voor elkaar te 
krijgen zodat Ben en Tilly direct in de zaalcompetitie 
konden beginnen. Maar men beriep zich bij de bond 
echter op het feit dat er dan competitievervalsing 
plaats zou vinden. Een voorbeeld van een zelfde actie 
van een speler die van Oost Arnhem naar EKCA ging 
was niet voldoende…  

Teamfoto van het DKOD team dat destijds met 2-7 van VES won 
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BDH: 
“Ik denk nu nog steeds dat we werden tegengewerkt 
door de bond waarin twee verstokte Onder Ons leden 
zaten. Pas in augustus 1976 mochten Tilly en ik 
officieel in actie komen voor DKOD.” 
 
Dit resulteerde, mede door hen, direct in een promotie 
op het veld van de 1ste klasse naar de 
promotieklasse. En het eerste het beste zaalseizoen 
scoorde Tilly het winnende doelpunt tegen Steeds 
Hooger in de Rethon  wat hen een plekje in de 
hoofdklasse bezorgde. Tilly zou daar zelf niet in actie 
komen omdat ze in verwachting raakte. Ben kon in 
1977 wel aantreden in de hoofdklasse, samen met 
Jan van Ballegooijen, Renate vd Vegte, Ria Jansen, 
Ben Crum, Wim van Grasstek, Jannie Vogelzang en 
nog een dame die hen tijdens dit gesprek niet zo snel 
te binnen schiet, maar later werd deze keurig via de 
mail toegevoegd: Steijn v.d. Bovenkamp. 
 
TDH:  
“Het verblijf in de hoofdklasse was van korte duur, de 
basis van het team was veel te smal. Ben Crum en 
Jan van Ballegooijen konden het niveau wel bij benen 
maar de overige kwam toch te kort voor dit niveau. 
Ben, scoorde wel de nodige doelpunten vooral omdat 
hij de strafworpen voor zijn rekening nam.” 
 
BDH:  
“Tijdens dit seizoen was er een rechtsreeks 
radioverslag van de wedstrijd DKOD-Blauw-wit en de 
verslaggever kende maar twee namen Ben Crum en 
Ben de Hond en daardoor leek het alsof wij alle 
doelpunten maakten. 

TDH: 
“De toen piepjonge Renate van de Vegte werd voor 
het einde van de training (zo rond 21.45) al door haar 
vader opgehaald omdat het anders te laat voor haar 
zou worden. Ben was wel blij met zo’n jonge meid in 
het vak die kon dan lekker veel lopen en Ben gaf de 
ballen wel aan, een prima verdeling.” (Volgens ons 
kenmerkt dit nog steeds zijn spel, red.) 
 
BDH: 
“Piet Arends was na de degradatie in het hoofdklasse 
seizoen de trainer. Ben Crum had in ‘77 de trainingen 
op zich genomen en Piet zou uiteindelijk de jaren ’78, 
’79 en ’80 op zich nemen. In de praktijk bleek echter 
vaak dat Crum de trainer was die de echte lijnen 
uitzette. Toen Crum bondscoach werd terwijl hij ook 
nog speelde, deden we er als team alles aan om de 
wedstrijden, in de weekenden dat Crum niet kon, niet 
door te laten gaan. Als de tegenstander of 
scheidsrechter één minuut te laat was dan wilden we 
al niet meer spelen. Dat leverde natuurlijk de nodige 
protesten op.” 
TDH: 
“Die kerels in dat team konden er wat van qua 
overtredingen… ik kan me een wedstrijd tegen SCO 2 
herinneren waarin Karel Hoegen net voor een wissel 
nog even zijn directe tegenstander omver kegelde en 
dan naar de lijn liep om gewisseld te worden voordat 
iemand in de gaten had dat er een flinke overtreding 
was gemaakt. En laten we de trukendoos van Freek 
Keizer ook niet vergeten, die was soms te fanatiek 
tijdens de wedstrijden.” 
 
TDH: 
“Freek, die zorgde soms voor nare situaties omdat hij 
eruit gestuurd werd. Daar ken ik nog wel een verhaal 
over, dat gelukkig positief afliep: Ze moesten in een 
wedstrijd uit tegen Rapiditas al vroeg met 3 spelers 
verder omdat Freek er uit gestuurd was. Bij een 2-2 
stand wist DKOD de tegenstander toch te laten 
happen door alleen maar over te spelen aan de zijlijn. 
2-3 was het bij rust. In de rust werd een plannetje 
uitgedokterd om er nog een te maken vanuit het 
‘niets’.  Renate moest van Crum bij het eerste 
fluitsignaal de diepte in rennen zodat de bal die 
uitgegooid werd direct naar haar kon. Ze scoorde een 
prachtige 4-2 en we wonnen die wedstrijd.” 
 
BDH: 
“Freek was wel een feestnummer… tijdens de 3e helft 
was ‘ie nog beter dan in het veld. We hebben wel 
eens een wedstrijd in Kijkduin gespeeld en op de 
terug weg werd hij dan in de auto geschminkt om 
direct door te kunnen in het carnavalsgedruis in 
Arnhem.” 
 
Vervolg op de volgende pagina... Sp
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BDH: 
“Wat ook wel een leuk feitje was dat eigenlijk alleen 
Wim van Grasstek goed met Crum kon samenspelen. 
Een echter terriër die altijd 300% gaf en de ruimte 
creëerde voor Crum.” 
 
TDH: 
“We hebben een geweldige tijd gehad. De wedstrijden 
tegen Steeds Hooger waren wat. Wout Hoegen was 
daar gaan spelen en werd in de wedstrijden tegen ons 
aan banden gelegd door Jan van Ballegooijen die op 
zijn tandvlees moest. En die wedstrijden werden 
begeleid door luchthoorns die DKOD-ers mee 
smokkelden. Men was daar fel op tegen, maar 
eenmaal binnen… wat een herrie en wat een 
geweldige sfeer.” 
 
BDH: 
“Tot ’82 speelde ik in DKOD 1 daarna ging ik in het 2e 
ballen. Jongens als Jan Sjouke kwamen toen aan bod 
en hoe goed ze ook waren, tijdens trainingen hadden 
we ze regelmatig boven op de kast. Inclusief Ben 

Crum die de spelers opdrachten mee gaf die wij dan 
als 2e team tijdens trainingspartijtjes om zeep 
probeerden te helpen. Jan Sjouke schoot slecht en 
dan lieten wij hem ook gewoon zijn gangetje gaan als 
de afstand maar een metertje te ver voor hem was. 
Crum schreeuwen dat we moesten verdedigen en ik 
maar terug roepen dat hij ons zelf geleerd had goed te 
kijken naar de zwaktes van de tegenstander. Man, wat 
hebben wij toen gelachen.” 
 
TDH  
“Ben (de Hond, red.) trainde voor onze eigen training 
nog andere senioren, toen werden alle trainingen van 
de teams nog in één avond gepropt en stonden we 
soms om 23.00 uur nog in de sporthal. Het gebeurde 
regelmatig dat we ons de volgende dag versliepen 
omdat het zo laat was geworden en er zo fanatiek 
werd getraind.” 
 
BDH: 
“In onze tijd was Crum een stuk rustiger omdat we 
elkaar nodig hadden in het team. Zijn latere periode 
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puur als trainer en bondscoach veranderde dat 
natuurlijk. Hij kon met zijn manier van doen de boel 
wel op scherp zetten. Ik kon me er wel in vinden en 
deed dat later ook veelvuldig toen ik begin jaren ‘90 de 
teruggekomen selectie trainde/coachte.” 
 
“Ik kan me nog een situatie herinneren dat ik Tjeerd 
tegen Dennis Voshart zette die toen nog bij Swift 
speelde. Tjeerd liet Dennis veel schieten en dat was 
niet de opdracht. Toen Dennis scoorde kreeg Tjeerd 
flink de wind van voren van mij. Dat terwijl ik natuurlijk 
wist dat hij het heel goed deed. Maar opdracht was 
opdracht en als iemand verzaakt, hoe goed ‘ie verder 
ook was, dan krijgt ‘ie het van me te horen.” 
 
Als redactie willen we dan ook nog even een citaat uit 
het interview met Tjeerd naar voren halen: 
“Ben was zo mogelijk nog fanatieker dan wij. Hij was 
(ik denk eigenlijk: ‘is‘) erg kritisch en dat stimuleerde 
ons bijzonder. Bovendien slaagde hij erin met zijn 
onverholen uitspraken om ook tegenstander 
geprikkeld aan de wedstrijd te laten beginnen. Ik weet 
eerlijk gezegd nog steeds niet of hij dat bewust deed. 
Ik zal dat nog eens vragen als ik hem zie (op de 
receptie wellicht).” 
 
Tjeerd, ik denk na dit gesprek dat we niets anders 
kunnen concluderen dat hij het bewust deed ;-) 
 
Op 21 april jl. stond ik nog even met Tilly en 
Geertruida te praten tijdens een wedstrijd van de A1. 
Nu niet over de periode als spelers maar met name 
over het randgebeuren bij DKOD. Iets dat Dick en ik 
niet in het jubileum magazine hebben kunnen 
verwerken door de tijdsdruk, maar ik kan jullie 
verzekeren dat wij als redactie nog wel een boek 
kunnen schrijven over dat soort verhalen.  
 
Geertruida bood zich toen vrijwillig aan om er een 
beginnetje mee te maken en volgens mij heeft 
Alberdine ook al min of meer toegezegd. Wij zijn 
benieuwd of er nog meer enthousiaste leden zijn die 
ons willen helpen met de verhalen die misschien iets 
minder met het spelletje korfbal te maken hebben 
maar verder o, zo belangrijk zijn voor het hechte 
clubleven bij DKOD.  
 
Mail naar wilco@bartslife.com en geef je op voor het 
komende seizoen. Je hebt dan de hele vakantie om 
eens wat zaken op papier te zetten of je gedachten 
over te laten gaan. Waarna we na de zomervakantie 
eens een gezellig avondje bij elkaar komen om die 
gedachten eens uit te wisselen en te kijken of we er 
een aantal heerlijk leesbare artikelen in Tempo mee 
kunnen vullen. 
 
Wilco 

Hoe is ’t mogelijk?! Dat is de verassende titel van het 
jubileummagazine dat uit is gekomen naar aanleiding 
van het 75-jarig bestaan van DKOD. 
 
Op 14 april vonden vele exemplaren hun weg naar 
leden en oud-leden die op deze zonnige lentedag de 
jubileumfestiviteiten bezochten.  
 
Het fantastische weer zorgde ervoor dat vele 
feestgangers buiten de feesttent hun oude 
ploeggenoten en vrienden konden ontmoeten en de 
veelal mooie herinneringen konden ophalen. 
 
Waarschijnlijk hebben een aantal mensen hierdoor 
vergeten om een exemplaar van het 
jubileummagazine aan te schaffen en zijn zonder dit 
fraaie boekwerk naar huis gegaan. Ook zullen er 
mensen zijn die om welke reden dan ook niet 
aanwezig waren en dus ook geen jubileummagazine 
in hun bezit hebben kunnen krijgen. De geschiedenis 
vanaf de oprichting tot aan het jubileumjaar wordt 
beschreven, rijkelijk voorzien van fotomateriaal, dat 
mag u eigenlijk niet missen! 
 
Voor al diegenen is er de mogelijkheid om het 
jubileummagazine te kopen in het clubhuis “de Berk”. 
Voor het geld hoeft u het niet te laten, want de prijs is 
maar € 5,- 
 
Ook kunt u het magazine bestellen via e-mail bij  
Wilco Goossens (wilco@bartslife.com). 
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Hallo allemaal, 
 
Sinds kort kun je via mij, rokjes en inloopshirts 
kopen. Er is nog het een  en ander op voorraad. Er 
zijn klokrokjes in de maten: 128, 140 en 38.  
Deze kosten: € 21,-- 
 
Ook zijn er rokjes met binnenbroekje in de maten: 
140-152, 164-176, 38, 40 en 42.  
Deze kosten: € 27,50 (kindermaten) en € 30,-- 
(volwassen maten) 
 
Ook kun je weer inloopshirts bestellen met je naam 
achterop. De kosten van deze shirts zijn €16,--. 
 
Ik heb nog een lijst met namen liggen, maar 
misschien kloppen de maten niet meer. (Dus deze 
mensen moeten even opnieuw een bestelling 
plaatsen) 
Wil je een inloopshirt bestellen? Geef dit dan aan 
mij door. Ik zou het fijn vinden, om dan een envelop 
te krijgen met 16.00 euro en een briefje met je 
naam, maat en in welk team je zit. 
 
Meestal ben ik op donderdagavond tussen 17.30 
uur en 18.30 uur in de hal aanwezig. 
 
Wat misschien handig is voor alle jeugdtrainers, om 
even bij al jullie kinderen  na te vragen of ze een 
shirt willen bestellen! 
 
Mocht je voor het veldseizoen, andere 
veldschoenen nodig hebben……in de Berk staan 
nog diverse tweedehands schoenen!!  (ik weet op 
dit moment  niet wat er allemaal aanwezig is) 
 
Passen je oude veldschoenen van vorig jaar niet 
meer?? Dan kun je ze via mij verkopen. 
 
Met vriendelijke groeten, Marielle Albers  
(moeder Maud en Diede) 
 
Marielle1968@planet.nl 
 

Wat doet Beb?  
 
Stichting Beb is een organisatie welke zich inzet voor 
de bevordering van lokale initiatieven. Denk hierbij 
aan sportverenigingen, hobbyclubs, 
buurtverenigingen, maar ook lokale stichtingen welke 
bepaalde projecten in de buurt ondersteunen. 
Stichting Beb is dus een platform om zoveel mogelijk 
mensen aan zo veel mogelijk doelen te laten geven, 
zonder dat het de mensen daadwerkelijk geld kost. 
 
Stichting Beb maakt gebruik van het feit dat iedereen 
regelmatig boodschappen doet, door met de 
winkeliers afspraken te maken omtrent het 
verstrekken van stickers. De winkeliers betalen dus de 
kosten. Hoe meer er ingekocht wordt bij een 
deelnemende winkelier hoe meer hij zal betalen. Voor 
wat hoort wat! 
 
De ontvangers van de stickers, plakken deze stickers 
op de daar voor bestemde stickerkaarten en geven 
deze kaarten aan de penningmeester van het doel 
waaraan ze willen schenken. De stickerkaarten 
hoeven dus niet allemaal naar 1 doel. 
 
De penningmeester stuurt de ontvangen kaarten 1 
keer in de zoveel tijd op naar Stichting Beb. Stichting 
Beb zorgt er dan voor dat de betreffende 
penningmeester zijn geld krijgt overgemaakt. 
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Namen 1972  
Vlnr: Gert Roelofsen, Peter de 
Weert, Stef Tatuhey, Maria 
Wegh, Rene Scheffer, Dick 
Hoegen 
  
Kitty Zwart, Betty Rosenboom, 
Tineke Jansen, Marion van 
Kranen, Renate vd Vegte, 
Oosten vd Vegte. 
 
Namen 2007  
Vlnr: Kitty Zwart, Peter de 
Weert, Oosten vd Vegte, 
Renate vd Vegte 
  
Tineke Jansen. Marion van 
Kranen, Dick Hoegen, Stef 
Tatuhey 

U kunt via deze site (www.beb.nl) dagelijks bekijken of 
uw club al geld heeft ontvangen en hoeveel dat dan is. 
Zo kunt u uw eigen bijdrage goed volgen. 
 
Deze winkels doen mee bij ons in de buurt... 
 
Golff te Dorsthorst  
Kapsalon Jansen  
SDI Installatiebedrijf  
Straatman Assurantiekantoor  
Bakker Snippenberg  
Boekhandel de Jong  
Van Weelden Groente & Fruit  
La Vie & Fleur Bloemisterij 
Shop 144  

DKOD zal eerdaags als mogelijk goed doel op deze 
site komen te staan en bij de winkeliers is al bekend 
dat DKOD ook mee doet aan dit initiatief. 

JUNIOREN DKOD, toen en op het jubileumfeest…!!! 
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Reïntegratiekandidaten 
 
Vanaf vorig jaar zomer zijn weer vele vrijwilligers binnen mijn korfbalclub 
actief geweest en/of geworden. Zelf behoor ik ook tot een van die ‘actief 
geworden’ mensen. Ik ben al wat jaartjes lid (sinds 1985/86 volgens mijn in 
het eerste seizoen gewonnen medaille voor het kampioenschap van de 
Pupillen 1) maar de laatste zeven jaar stond het echte clubleven toch op 
een laag pitje. Maar de TC, de website en het clubblad konden wel wat 
hulp gebruiken. En als er dan een lieftallige dame uit de TC je vraagt… dan 
is er bijna geen weg terug meer mogelijk. Je wordt over de streep 
getrokken en na wat gesprekken zie je toch een heel aantal dat zich steeds 
opnieuw inzet voor ‘hun cluppie’. Voor mij een geweldige ervaring, na een 
toch wat vervelende periode waar ik vorig jaar al eens over schreef…  
 
En daar moest ik juist de laatste weken herhaaldelijk aan denken. Mede 
omdat we in de laatste fase zaten van het uitbrengen van het 
jubileummagazine maar vooral omdat ik de laatste weken een tweetal 
workshops moest volgen als leidinggevende. Deze workshops gingen over 
verzuimmanagement binnen onze organisatie. Ik probeerde de besproken 
theorieën en praktijkvoorbeelden op mij en mijn omgeving te reflecteren. Ik 
heb aan de cursus een geplastificeerde flyer overgehouden en die heb ik 
wat aangepast voor de lezers van dit weblog (en straks na wat bijschaven 
ook in het clubblad). Dat is het uitgangspunt geworden van dit korte 
verhaaltje… 
 
Hoe kun je verzuim van vrijwilligers voorkomen? 
 
Investeer tijd om je vrijwilligers te leren kennen.  
Persoonlijke betrokkenheid voorkomt/verkort verzuim aantoonbaar. Dat is 
in mijn geval ook gebeurd, eerst informeerde men of ik het nog goed had in 
de ICT, of ik even wat documenten kon voorzien van een eenduidige 
opmaak. Daarna werd het uitgangspunt van de commissie fijntjes 
weergegeven en tjakkaaaa!!!… ik was overstag toen ik aanknopingpunten 
met mijn werk/hobby zag en mijn hulp aanbood. 
 
Houd scherp in de gaten of iemand lekker in z’n vel zit.  
Gaat het goed in/met zijn of haar team, met zijn eventueel spelende 
kinderen, zijn vrijwilligerstaak, de samenwerking met de andere 
vrijwilligers? Kort gezegd: is iemand gelukkig als hij weer op, naast of in het 
veld, zaal of clubhuis staat? Ik heb het laatste jaar behoorlijk wat contact 
gehad met de TC, bestuursleden, jubileumcommissie, 
activiteitencommissie en individuele leden als Dick Hoegen (sinds het 
jubileumfeest bekent als wandelend archief voor het clubblad Tempo en 
het jubileummagazine). Dat contact verliep bijzonder goed al was er vaak 
genoeg ruimte voor een gezonde discussie over datgene dat we hadden 
geproduceerd. Zo bleven we allemaal lekker in ons velletje zitten (de een –
figuurlijk- wat krapper dan de andere ;-) 
 
Vraag de medewerker hoe hij de relatie met jou ervaart. 
Een verstoorde relatie kan verzuim veroorzaken. Zover is het bij nooit 
gekomen, maar ik kan me indenken dat het verstandig is om eerlijk en 
open te communiceren in situaties als iets niet lekker loopt tussen twee 
mensen, commissies en leden etc. Dus maak van je hart geen moordkuil, 
laat ruimte voor wat emotie maar overdrijf niet. Niemand is gebaat bij een 
eenzijdige en overschreeuwende monoloog. 
En met deze zaken in het achterhoofd kon ik mijn hobby nog meer nut 
geven, bleef ik in mijn steeds krapper wordende velletje en heb ik de 
samenwerking als zeer prettig ervaren. Die dame uit de TC en vervolgens 
de vele andere vrijwilligers zorgden ervoor dat ik eigenlijk “reïntegreerde” 
bij DKOD!!!  
 
…en nu ben ik nog opzoek naar reïntegratiekandidaten/freelancers 
voor diverse clubblad artikelen...!!! 
 
Wilco 
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Kijk het rooster goed na.  Indien je niet kunt, ruil dan met iemand uit een andere maand en geef dit aan mij 
door.   Op vrijdag beginnen we om 18.00 uur. Op zaterdag om 10.00 uur.  
Telefoon Peter : 0317-314568 of 06-53881850 

Wijk  Datum Personen 
Doorwerth Vrijdag 25mei 2007 Peter van Ballegoijen,  

Mark van Ballegoijen, 
Eric Lam, 
 Jaap Jochems 

Heveadorp Zaterdag 26 mei 2007 Jan Westerhof,  
Albert jan van de vegte 

Doorwerth vrijdag 29 juni 2007 
  
  

Peter van Ballegoijen,  
Martin Hooijer, 
Derk-jan Hooijer,  
Ruud van de Vegte 

Heveadorp Zaterdag 30 juni 2007 Jan Westerhof,  
Wim van Kranen 

Doorwerth Vrijdag 27 juli 2007 Jos beekhuizen,  
Andre meijer, 
Hans Jansen,  
Erik Boelens 

Heveadorp 
  

Zaterdag 28 juli 2007 Jan Westerhof,  
Arie van Ballegoijen 
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Ja, natuurlijk ga ik dit jaar mee op kamp…!!! 
Naam:  

Leeftijd:  

Team:  

E-mail:  

Mijn ouders kunnen wel / niet brengen of ophalen, het liefst brengen / ophalen 

Hallo jeugdleden, 
 
Het korfbal seizoen is bijna ten einde en dat betekent natuurlijk dat het jeugdkamp er weer aankomt.  
Dit jaar gaan we naar een nieuwe locatie “Het woelige nest” in Hulshorst.  
 
We zullen daar verblijven van vrijdag 8 juni tot zondag 10 juni.  
 
We hopen natuurlijk dat zoveel mogelijk jeugdleden meegaan. Je kunt je vanaf nu opgeven door het 
onderstaande strookje in te leveren bij Kathinke Vedder, Hogenkampseweg 166 of Jenny Jansen, Anthonie 
kroonweg 12. De kosten voor dit kamp zijn € 22,--, deze dienen bij opgave betaald te worden.  
 
Uiterste opgave datum is Tweede Pinksterdag (28 mei). 
 
Met vriendelijke groet de Kampcommissie.  
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Wedstr. Klasse Dag Datum Wedstrijd Starttijd Accommodatie     
16388 MWZA wo 9-5-2007 Reehorst '45 MW1 - DKOD MW1 20:00 DVO-hal     
859 2C za 12-5-2007 DKOD 1 - Fiks 1 15:30 Sportpark Wilhelmina (G) wa 
4305 R2C za 12-5-2007 DKOD 2 - DVO 5 14:00 Sportpark Wilhelmina (G) wa 
1537 R3C za 12-5-2007 DKOD 3 - Spirit (Vo) 2 17:00 Sportpark Wilhelmina (G) wa 
19844 R5M za 12-5-2007 DKOD 4 - Rheko 4 12:30 Sportpark Wilhelmina (G) Erik 
270 A2F za 12-5-2007 Tiel '72 A2 - DKOD A1 12:30 Sportpark Rauwenhof (G)     
16712 A4E za 12-5-2007 VADA 1925 A1 - DKOD A2 12:30 Veld VADA/SKV (KG)     
17070 B3G za 12-5-2007 Tweemaal Zes B3 - DKOD B1 12:45 FJH van Eck sportpark (KG)     
17614 C2A za 12-5-2007 Viking C1 - DKOD C1 11:30 Sportpark Mariënhoeve (KG)     
20551 D1D za 12-5-2007 DKOD D1 - SKF D3 11:15 Sportpark Wilhelmina (G) Rob 
18185 D2C za 12-5-2007 SSS D1 - DKOD D2 12:30 SSS-veld (KG)     
18205 D3R za 12-5-2007 DKOD D3 - Reehorst '45 D2 10:00 Sportpark Wilhelmina (G) Geert 
18598 E4-1B za 12-5-2007 SIOS '61 E1 - DKOD E1 11:00 Sportpark Overhagen (G)     
18596 E4-1G za 12-5-2007 VADA 1925 E1 - DKOD E2 10:00 Veld VADA/SKV (G)     
19455 F4-1K za 12-5-2007 DKOD F1 - VADA 1925 F1 11:00 Sportpark Wilhelmina (G) Rolf 
20342 F4-2Y za 12-5-2007 DKOD F2 - DOT (O) F2 10:00 Sportpark Wilhelmina (G) Chiara 
Wedstr. Klasse Dag Datum Wedstrijd Starttijd Accommodatie     
206 2C za 19-5-2007 VIKO 1 - DKOD 1 15:30 Sportpark Blankenstein (KG)     
177 R2C za 19-5-2007 VIKO 2 - DKOD 2 14:00 Sportpark Blankenstein (KG)     
671 R3C za 19-5-2007 Viking 2 - DKOD 3 14:00 Sportpark Mariënhoeve (KG)     
1885 A2F za 19-5-2007 DKOD A1 - Antilopen A1 12:30 Sportpark Wilhelmina (G) André 
Wedstr. Klasse Dag Datum Wedstrijd Starttijd Accommodatie     
16396 MWZA wo 23-5-2007 DKOD MW1 - Wesstar-Total Projec MW1 19:30 De Rijnkom Erik 
Wedstr. Klasse Dag Datum Wedstrijd Starttijd Accommodatie     
16416 MWZA di 29-5-2007 OA/Olympia Reizen MW1 - DKOD MW1 21:00 Valkenhuizen     
19897 R5M za 2-6-2007 SEV (Z) 2 - DKOD 4 14:00 Sportpark "De Pluimerskamp" (G)     
16748 A4E za 2-6-2007 DKOD A2 - Rheko A2 12:30 Sportpark Wilhelmina (G) Ruud 
17141 B3G za 2-6-2007 DKOD B1 - SKF B3 11:15 Sportpark Wilhelmina (G) Derkjan 
17707 C2A za 2-6-2007 DKOD C1 - Steeds Hooger C1 10:00 Sportpark Wilhelmina (G) Hans 
20574 D1D za 2-6-2007 DOT (O) D1 - DKOD D1 11:15 De Rusheuvel (KG)     
18254 D2C za 2-6-2007 DKOD D2 - EKCA D1 11:15 Sportpark Wilhelmina (G) Ben 
18265 D3R za 2-6-2007 DVO D4 - DKOD D3 12:30 Sportpark De Eikelhof (KG)     
18626 E4-1B za 2-6-2007 DKOD E1 - OA/Olympia Reizen E3 11:00 Sportpark Wilhelmina (G) Jako 
18624 E4-1G za 2-6-2007 DKOD E2 - Noviomagum E1 10:00 Sportpark Wilhelmina (G) Geert 
19494 F4-1K za 2-6-2007 DOT (O) F1 - DKOD F1 10:00 De Rusheuvel (KG)     
20382 F4-2Y za 2-6-2007 Tiel '72 F1 - DKOD F2 10:00 Sportpark Rauwenhof (G)   
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Deze zomer aan de slag met nieuwe spelregels:  
van de kleinste welpen tot de grootste senioren! 

 
 
Vanaf het nieuwe seizoen zetten we een belangrijke nieuwe stap in de ontwikkeling en verbetering van 
korfbal. Vanaf 1 juli geldt er namelijk een nieuw spelregelboekje. Dit nieuwe spelregelboekje zet allerlei 
ontwikkelingen en experimenten van de laatste jaren voor het gehele korfbal op een rij.  
Op zeker één onderdeel hebben de nieuwe spelregels grote invloed op het spel. Dit onderdeel betreft het 
onderscheid dat voortaan gemaakt zal gaan worden bij spelovertredingen. De aanleiding voor het 
toekennen van een vrije worp verandert. In veel gevallen wordt in plaats van een vrije worp voortaan een 
zogenoemde spelhervatting toegekend. De vrije worp wordt bovendien voortaan vanaf een vaste plek 
genomen. Deze werkwijze gaan we toepassen op alle denkbare korfbalniveau´s, van de allerkleinsten tot 
de hoogste senioren en van het breedtekorfbal tot het topkorfbal.  
 
Iedereen die op de één of andere manier bij korfbalwedstrijden betrokken is, staat deze zomer voor een 
grote uitdaging. We gaan met z´n allen aan de slag om ervoor te zorgen dat we de nieuwe spelregels 
begrijpen en correct kunnen hanteren en om korfbal daardoor weer een stuk aantrekkelijker te maken. 
 
 
Niet alles in het nieuwe spelregelboekje is nieuw  
Niet alles in het nieuwe spelregelboekje is ook echt nieuw. De laatste jaren zijn er al vaker spelregelaanpassingen 
geweest die sindsdien op sommige niveaus worden toegepast. Een voorbeeld van een in een beperkt aantal 
korfbalniveaus doorgevoerde wijziging is het eerdergenoemde onderscheid tussen lichte en zware overtredingen 
en het toekennen van een spelhervatting. Dit wordt al enige tijd toegepast in de (reserve)Korfbal League, de 
Hoofdklasse en de Overgangsklasse (gemengd). Dit soort wijzigingen is nu vastgelegd in het spelregelboekje en 
geldt daardoor vanaf 1 juli 2007 voor iedereen. 
 
Het is belangrijk om vroeg met de introductie en de uitleg van de nieuwe spelregels te beginnen. De clubs 
kunnen vanaf april allemaal aan de slag zijn met het oefenen en instrueren van alle jeugd- en 
seniorenteams en iedereen die daar verder bij betrokken is. Het feit dat alle clubs straks allemaal bezig 
zijn met de nieuwe spelregels en daarmee gezamenlijk werken aan een verdere verbetering van het 
korfbal is op zich al een stimulerende gedachte! 
 
Sneller, aantrekkelijker en herkenbaar 
Het vorige spelregelboekje dateert van 1 juli 2001. Vanaf eind jaren ´90 vinden allerlei ontwikkelingen plaats in het 
korfbal. Het uitproberen en het - al dan niet voorlopig - aanpassen van spelregels hebben tot doel het korfbal 
aantrekkelijker, sneller en meer herkenbaar te maken. Enkele voorbeelden van aantrekkelijker, sneller en 
herkenbaarder korfbal zijn we al lang gewoon gaan vinden: de vier secondenregel bij het nemen van de vrije 
worp, de ovaaltjes rondom de paal en de kunststofkorf.  
Daarnaast weten we dat, wanneer je met z´n tweeën op faire wijze om een wegstuiterende bal aan het duelleren 
bent, het nauwelijks mogelijk is om je tegenstander niet even aan te raken. Daarom is het verbod om contact te 
hebben met je tegenstander dan ook vervangen door het uitgangspunt dat zogenoemd gecontroleerd contact in 
het korfbal is toegestaan.  
De introductie van het nieuwe spelregelboekje moet je dan ook zien als een nieuwe stap in een reeks van 
ontwikkelingen. 
 
Duidelijker, korter 
Niet alles in het nieuwe spelregelboekje is iets waarvan je als korfballer echt wakker zult liggen. Om redenen van 
efficiency is direct de kans aangegrepen om een aantal zaken te verduidelijken, eerdere onjuistheden te 
corrigeren en om overbodige tekst te schrappen. Een verduidelijking is bijvoorbeeld de scherper geformuleerde 
regel betreffende ´voetbal´: elke vorm van voetbal is nu een overtreding. Verder mag de aanvoerder nu kiezen om 
welke arm hij de aanvoerdersband draagt. En op het veld zijn de ooit verplichte hoekvlaggen verdwenen. En zo 
zijn er meer kleinere aanpassingen die je gewoon even een keertje moet lezen.  
 
Onderscheid in ´lichte´ en ´zware´spelovertredingen: spelhervatting of vrije worp 
De belangrijkste spelregel is het onderscheid dat voortaan gemaakt wordt tussen een lichte en een zware 
overtreding en het gevolg van dit onderscheid. Het gevolg is een spelhervatting óf een vrije worp.  
Waarom deze aanpassing?  
Tot op heden is het voor de spelers en de toeschouwers niet altijd duidelijk waarom sommige lichte overtredingen 
worden bestraft met een vrije worp. In het bijzonder in de paalzone is er veel onopzettelijk lichaamscontact tussen 
spelers, dat tot op heden in veel gevallen een vrije worp oplevert. Een vrije worp in dit gebied betekent nogal eens 
een doelpunt. Vaak wordt deze straf in verhouding tot de overtreding als te zwaar en onrechtvaardig beschouwd. 
Dit geldt zeker voor technische overtredingen zoals lopen met de bal. Daarnaast leidt de bestraffing van deze 
kleinere spelovertredingen tot onnodig speloponthoud. Ten slotte worden zowel voor spelers als toeschouwers 
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faire en aantrekkelijke duels om de bal vaak vroegtijdig in de kiem gesmoord door het fluitsignaal van de 
scheidsrechter. Door de spelregelwijziging is getracht deze problemen op te lossen, enerzijds door de 
onrechtvaardigheid weg te nemen en anderzijds om meer snelheid en aantrekkelijkheid in het spel te brengen.  
 
Elk overtreding, zoals vermeld in het spelregelboekje is tegen het licht gehouden om te bepalen of er van een 
lichte of zware overtreding sprake. In sommige gevallen dient de scheidsrechter per spelregel een keuze te 
maken tussen ´licht´ of ´zwaar´. Daarbij gaat het niet om de ernst van het lichamelijke contact alleen, maar ook of 
de overtreding leidt tot het ontregelen van het aanvalsspel. Een spelhervatting wordt altijd genomen op de plaats 
van de lichte overtreding. Een vrije worp wordt altijd genomen vanaf het strafworppunt. 
 
Overtredingen van verdedigers, die als ´licht´ worden aangemerkt, worden bestraft met een 
spelhervatting. Overtredingen van verdedigers, die als ´zwaar´ worden aangemerkt, worden bestraft met 
een vrije worp. Alle overtredingen van aanvallers (behalve die ten koste gaat van een scoringskans in het 
andere vak), worden bestraft met een spelhervatting.  
Het is vanzelfsprekend dat de scheidsrechter de voordeelregel toepast wanneer een ploeg na een lichte 
overtreding, begaan door de andere ploeg, in het bezit blijft van de bal. De straf voor een (zeer) zware 
overtreding, waarbij een scoringskans verloren gaat, wijzigt niet: strafworp. Om te voorkomen dat er per 1 
juli 2007 wel heel veel manieren ontstaan waarop het spel wordt voortgezet, worden de uitbal en de 
uitworp voortaan op dezelfde manier genomen als de spelhervatting. 
 
Invoeringscenario en documentatie 
Het zal duidelijk zijn dat de invoering van de nieuwe spelregels in het gehele korfbal een aanzienlijke operatie is. 
Vóór het begin van het seizoen 2007-2008 moeten heel veel mensen worden geïnformeerd en opgeleid. Voor het 
opleiden van kader, en dan vooral voor de aangesloten scheidsrechters en beoordelaars, organiseert het KNKV 
opleidingsavonden. 
 
Het KNKV gaat ervan uit dat verenigingen zelf het bijscholen van hun teams, kader en overige leden organiseren. 
Zij die een bijscholing willen organiseren, kunnen bijvoorbeeld contact opnemen met één van de 40 
gekwalificeerde bijscholers. Een lijst met namen staat op de site van het KNKV. De verenigingen hebben daar 
begin maart bericht over gehad. Zorg dat u er tijdig bij bent. Wacht niet tot augustus! 
  
Het KNKV heeft uitgebreide documentatie ontwikkeld. Alle beschikbare documenten zijn door iedereen te lezen 
op en te downloaden van de site van het KNKV. Dit pakket aan (achtergrond-)informatie stelt de clubs ook in staat 
zelf presentaties, trainingen of publicaties te ontwikkelen. Beschikbaar zijn onder meer: 

het complete nieuwe spelregelboekje 
een brochure 'Aandachtspunten 2007-2008' specifiek gericht op de nieuwe spelregels 
een overzicht lichte en zware overtredingen en de sancties daarop. 

 
Kijk voor alle informatie en downloads op www.knkv.nl/spelregels1-07-2007  
 
Voor vragen en meer informatie: 
Werkgroep Regelingen, Secretaris Jan van Zomeren 
Tel: 078-6731633  
Email: jan.van.zomeren@hetnet.nl      

Op de site van DKOD staat meer informatie  
rondom de nieuwe spelregels. Daar is ook het nieuwe 

spelregelboekje te downloaden. 
 

Via de hoofdpagina www.dkod.nl  
of direct: 

 
http://www.dkod.nl/nieuwsarchief/spelregels2007.html 
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Elly Brandsma     03-05 
Leanne Cleveringa    04-05 
Marielle Jansen     05-05 
Diede Pasman     05-05 
Tonny Roosenboom    06-05 
Lieke Hamelers     07-05 
Oosten van de Vegte    09-05 
Anne Zadelhoff     09-05 
Diana van Veen     10-05 
Judith Beekhuizen    11-05 
Amber van der Pol    14-05 
Raymond te Beek    16-05 
Luuk Houx      18-05 
Marijke Koelewijn    24-05 
Mark Doorneveld    27-05 
Rob Arnoldussen    29-05 
Janny van de Vegte    31-05 

 
De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2006 voor DKOD is als volgt: 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 17,90 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 12,75 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    €   9,55 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    €   7,50 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   5.20 p/p p/mnd 
Midweekers (hele seizoen midweekcompetitie)   € 13.25 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Nieuwe leden: Diede Pasman 
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ADVERTENTIES  
BINNENKANT 

COVER-ACHTER 
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ACHTERKANT 


